
Уважеми Арх. Здравков, 

 

с настоящето заявявам подкрепата си за отмяна на текстовете в Наредбата за 

преместваеми и рекламни елементи в София с които се възпрепятства и ограничава 

навлизането на дигитални рекламни пана. 

 

На мнение съм, че използването на такива пана ще има положително отражение върху 

градската среда и ще помогне да направим София по-чиста и красива. 

 

С уважение, 

 

Силвия Каравасилева 


